

The World Directory of Medical Schools, a freely searchable online directory, has been developed by the Foundation for Advancement of International Medical Education and Research (FAIMER) and the World Federation for Medical Education (WFME) as a resource for medical regulatory authorities, researchers, and prospective students seeking information about international medical education programs. To ensure that our directory is accurate and up-to-date, we periodically ask medical schools to complete a survey about their institution and any medical programs offered.

Please upload your completed survey as supporting materials.

Medical School Information

School Name:

Web address (URL):

《世界医学院校名录》是国际医学教育和研究促进会（FAIMER）和世界医学教育联合会（WFME）开发的一个免费在线名录，为医疗机构、研究人员以及学生提供国际上医学教育项目的信息。为确保名录的信息准确和及时更新，我们将定期邀请医学院校填写有关其机构及所开设医学教育项目信息的调查问卷。

请完成问卷并作为支撑材料上传至工作系统。

医学院校信息

学校名称:

学校网址(URL):

Contact Information

Please provide your contact information below.

Name: _____

Title: _____

Mailing Address: _____

Phone Number: _____

Email Address: _____

联系信息

请提供您的以下联系信息。

姓名:

职务:

通讯地址:

联系电话:

电子邮箱:

1. The medical school is:

- Public Private Mixed Public/Private

2. If your school has changed its name, please list any prior names the school has used and the years during which this name was used:

Former School Name	From Year	To Year

3. Please indicate which of the following health professions programs of study are offered at your institution.

- Basic Medical Science Clinical Medicine
 Dentistry Public Health
 Traditional Medicine Nursing
 Forensic Medicine Medical Technology
 Pharmacy Science of Chinese Materia Medica
 Integrated Chinese and Western Medicine

1. 学校是:

- 公立 私立 公立/私立混合型

2. 如果学校更换过名称, 请列出学校使用过的所有名称及起止年份

学校曾用名称	起始年份	终止年份

3. 请选出学校开设的卫生相关专业

- 基础医学 临床医学
 口腔医学 公共卫生与预防医学
 传统医学 护理学
 法医学 医学技术
 药学 中药学
 中西医结合

Postgraduate Medical Education

Postgraduate Medical Education (PME) is defined as formal medical education and clinical training beyond the basic medical school curriculum. Typically, PME is concentrated in an area of medical or surgical specialization.

4. Is Postgraduate Medical Education offered at your institution? Yes No

If yes, please list the medical/surgical specializations offered:

毕业后医学教育

毕业后医学教育（PME）是指完成本科医学教育课程之后，开展的正规的医学教育及临床训练。通常情况下，PME 专注于某一内科或外科领域，如在附属医院进行住院医师与专科医师培训等。

4. 学校是否提供毕业后医学教育？ 是 否

如果提供，请列出开设的内科/外科学科名称：

In this section, please provide information about the undergraduate medical degree program(s) offered by your institution. If more than one medical degree program is offered by your institution (e.g., programs of differing durations, programs for rural communities or international students), please make copies of page 5-7 and complete it for each program.

5. Name of degree program: _____

6. In what year did instruction begin for this program? _____

7. In what year was the first medical degree awarded? _____

8. What is/are the language(s) of instruction?

9. What is the title of the degree/qualification awarded at completion of the program?

Degree Title in Chinese (Pinyin):

Degree Title in English:

在该部分，请提供学校本科医学教育项目的有关信息。如果学校提供多个医学教育项目（例如，不同学制、农村定向以及国际学生等），请复制5-7页并填写各个项目的信息。

5. 教育项目名称: _____

6. 该教育项目开设时间: _____

7. 该教育项目首次学位授予时间:

8. 该项目的教学语言:

9. 完成该教育项目后授予什么学位?

中文学位名称（拼音）:

英文学位名称:

<p>10. What is the standard duration of the curriculum for this program? _____ years</p> <p>11. Please provide an approximate number of students and graduates in this program.</p> <p>Number of new students admitted in 2016: _____</p> <p>Number of students who graduated in 2016: _____</p> <p>12. Is an entrance examination required for admission to this program?</p> <p><input type="checkbox"/> No <input type="checkbox"/> Yes, for all students <input type="checkbox"/> Yes, only for foreign students</p> <p>13. Is an interview required for admission? <input type="checkbox"/> No <input type="checkbox"/> Yes</p> <p>14. Are foreign students admitted to this program?</p> <p><input type="checkbox"/> No <input type="checkbox"/> Yes, some <input type="checkbox"/> Yes, all are</p>	<p>10. 该教育项目的学制是多长时间? _____年</p> <p>11. 请提供该教育项目的大致学生数及毕业生数</p> <p>2016 年新生录取数: _____</p> <p>2016 年毕业学生数: _____</p> <p>12. 该教育项目招生时是否设有入学考试?</p> <p><input type="checkbox"/> 否 <input type="checkbox"/> 是, 针对所有学生 <input type="checkbox"/> 是, 仅针对留学生</p> <p>13. 该教育项目招生时是否进行面试?</p> <p><input type="checkbox"/> 否 <input type="checkbox"/> 是</p> <p>14. 该教育项目是否招录留学生?</p> <p><input type="checkbox"/> 否 <input type="checkbox"/> 是, 部分是留学生 <input type="checkbox"/> 是, 全部是留学生</p>
--	--

15. Students are generally admitted to this program...

- immediately following completion of secondary education
 after completion of an undergraduate degree program

16. Are both men and women admitted to this program?

- Men only Women only Both men and women

17. Is a thesis or formal research project required for completion of the program?

- No Yes

18. Is there anything else you would like to tell us about your medical school?

15. 该教育项目学生通常何时被招录

- 完成高中教育之后
 完成本科学位教育之后

16. 该教育项目录取学生的性别情况

- 全部为男生 全部为女生 男女生皆招

17. 毕业时是否有学位论文或研究课题的要求?

- 否 是

18. 学校是否还有其他需要说明的情况?

Comments and Feedback

We would like to know if you had any difficulties completing this questionnaire. Please use the space below for questions and comments.

Thank you for taking the time to complete this survey. The information you provide will be an important contribution to the expansion and refinement of the World Directory of Medical Schools.

意见及反馈

您在填写该问卷的过程中是否存在困难？如有任何意见及建议，请在以下空白处说明。

感谢您在百忙之中完成此调查问卷。您提供的信息将有助于《世界医学院校名录》的进一步完善。